
Zápis z okresního sněmu OMS Příbram 21. května 2022 

Datum a místo konání: 

21. května 2022 

Restaurace Na Hradbách, Plzeňská 134, Příbram 

Svolavatel a předsedající: 

Předseda okresní myslivecké rady Příbram – Ing. Zdeněk Dubský 

Přítomni: 

25 hlasujících delegátů z mysliveckých spolků v okrese 

Hosti: 

13 hostů z mysliveckých spolků z okresu, zástupce MR ČMMJ pro Středočeský kraj Josef Novák 

Program:  

1.  Zahájení                  Ing. Zdeněk Dubský 

2. Schválení programu okresního sněmu  

3. Schválení jednacího řádu       

4. Volba pracovních komisí: 

 

 mandátová:  Liška Miroslav – Myslivecký spolek Jedlina Krásná Hora 

    Černý Josef – Myslivecký spolek Radětice - Stěžov 

    Převrátil Miroslav – Myslivecký spolek Bubovice 

 

 návrhové:  Cíza Vratislav – Honební společenstvo Chraštice  

    Mandík Vladimír – Myslivecký spolek Jablonná 

    Beran Pavel – Myslivecký spolek Věšín - Buková 

 

5. Zpráva o činnosti okresní myslivecké rady a činnosti 

      okresního mysliveckého spolku za roky 2021 - 2022                   Radovan Šoulej 

6. Zpráva o hospodaření okresního mysliveckého spolku 

      za rok 2021              Tomáš Pilík 

7. Zpráva o činnosti okresní dozorčí rady za roky 2021  

a stanovisko k činnosti a hospodaření okresního mysliveckého spolku    Ing. Miroslav Karas 

   



8. Návrh rozpočtu okresního mysliveckého spolku    Tomáš Pilík 

      na rok 2022          

9. Návrh plánu činnosti okresní mysliveckého spolku na rok 2022  písemně 

10. Zpráva mandátové komise        Josef Černý 

11. Diskuse k předneseným zprávám 

12. Návrh usnesení okresního sněmu      Vratislav Cíza 

13. Závěr okresního sněmu       Ing. Zdeněk Dubský 

 

Průběh jednání: 

1. Okresní sněm v 9:20 hod., po uplynutí 15 minut zda se nedostaví další delegáti, zahájil a 

vedl předseda OMR Příbram Ing. Zdeněk Dubský, proběhla kontrola, zda všichni delegáti 

i hosté podepsali prezenční listinu. 

 

2. Schválení programu – Hlasování PRO: 25, PROTI: 0, ZDRŽEL se: 0 

 

3. Schválení jednacího řádu - Hlasování PRO: 25, PROTI: 0, ZDRŽEL se: 0 

 

4. Volba pracovních komisí: Mandátová - Hlasování PRO: 25, PROTI: 0, ZDRŽEL se: 0 

                Návrhová - Hlasování PRO: 25, PROTI: 0, ZDRŽEL se: 0 

 

5. Zprávu o činnosti okresní myslivecké rady a činnosti okresního mysliveckého spolku za 

roky 2021 – 2022, přečetl, jednatel OMS Radovan Šoulej 

 

6. Zprávu o hospodaření okresního mysliveckého spolku za rok 2021, přečetl Tomáš Pilík 

 

7. Zprávu o činnosti okresní dozorčí rady za rok 2021 a stanovisko k činnosti a hospodaření  

okresního mysliveckého spolku, přečetl předseda ODR Ing. Miroslav Karas 

 

8. Návrh rozpočtu okresního mysliveckého spolku na rok 2022, přečetl Tomáš Pilík 

 

9. Zprávu mandátové komise, přečetl p. Josef Černý, který uvedl, že je přítomno 25 

delegátů a byly splněny všechny podmínky dle stanov ČMMJ a sněm je usnášeníschopný 

 

10. Diskuze: 

 p. Novák MR ČMMJ – přivítal všechny přítomné a informoval, že tříčlenné předsednictvo 

ČMMJ se schází každých 14 dní a MR ČMMJ 1x za 3 měsíce. Dále informoval, že byla 

pracovní skupina, která spolupracuje na návrhu zákona o myslivosti (dále ZOM), ze 

strany ČMMJ bylo vyjednáno, že nový návrh ZOM bude předložen jako vládní návrh ze 

strany ministerstva zemědělství – předpoklad začátku projednávání v poslanecké 

sněmovně se očekává po ukončení předsednictví EU. 



 Informoval, že po zavedení elektronické evidence zkoušek loveckých psů, výrazně klesl 

počet problémů a stížností. 

 Informoval o situaci a hospodaření pojišťovny Halali, kdy toto bude jedno z hlavních 

témat na sboru zástupců ČMMJ. 

 Představil nové členské průkazy ČMMJ 

 Postěžoval si na špatnou komunikaci mezi MS – OMS – ČMMJ 

 AMP – podle posledních informací byl pozitivní nález AMP v Polsku 2 km od hranic s ČR, 

kdy návrh veterinární správy po prokázání AMP v ČR bude, celkový zákaz lovu a to nejen 

černé zvěře prozatím na dobu cca 3 – 5 týdnů 

 Členská základna ČMMJ za rok 2021 zaznamenala úbytek cca 1000 členů, ale zároveň 

přibylo cca 4000 nových členů.  V současné době má ČMMJ 54 409 členů. 

 ČMMJ se připravuje na oslavy 100 let, kdy OMR mají možnost navrhnout na zvláštní 

vyznamenání osobnosti, které se podíleli na budování a propagaci organizace. 

 ČMMJ pořádá akce pro myslivce a veřejnost (workshopy, semináře, přednášky), které 

nikdo jiný nedělá a využívají toho i nečleni ČMMJ. Tato činnost je převážně financována 

z dotací. 

 Ing. Dubský – doplnil p. Nováka o situaci v pojišťovně Halali, kdy navrhl hlasování, jak má 

hlasovat na sboru zástupců ČMMJ. 

Návrh pro zahájení ukončení činnosti pojišťovny Halali - Hlasování PRO: 25, PROTI: 0, 

ZDRŽEL se: 0 

 p. Votruba – se dotázal p. Nováka, kolik má členů jeho OMS Kolín – p. Novák, že Kolín 

má cca 450 členů a OMS Příbram je jedním z největších OMS v kraji. 

 P. Hejna -  poděkoval minulé OMR, že byl dokončen prodej budovy OMS. 

 MUDr. Strejc – také poděkoval, že se budova prodala, kdy srovnal ekonomické náklady 

na budovu a kancelář OMS, dále informoval, proč neprobíhají akce OMS v budově 

veterinární správy 

 p. Cíza -  kritizoval jednání a názory ze strany ČMMJ při odkupu podílu ČMMJ budovy a 

za prodej budovy OMS a dále uvedl, že není pravda, že ze strany OMS k ČMMJ je špatná 

komunikace – p. Novák na prodej budovy nemohl reagovat, neznal podrobnosti, dále 

uvedl, že komunikace se netýká všech OMS, ale pouze některých. 

 p. Šoulej – doplnil informace k novým členským průkazům a krátce informoval ze školení 

jednatelů OMS. 

11. Předseda návrhové komise Vratislav Cíza, přečetl návrh usnesení z jednání Okresního 

sněmu ČMMJ, z.s., OMS Příbram a navrhl delegátům jeho schválení. 

Hlasování PRO: 25, PROTI: 0, ZDRŽEL se: 0 

 

Ing. Dubský pronesl závěrečnou řeč, poděkoval všem za práci pro OMS a pro myslivost a 

okresní sněm ukončil v 10: 30 hodin. 

 

 

       V Příbrami 21. května 2022 

 

Zapsal: Radovan Šoulej, DiS. 

 

Ověřil: Ing. Zdeněk Dubský 

 


